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Zadeva: Odgovori na pobude in vprašanja iz 17. seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj  

 

 

Rajko Fajt, svetniška skupina SDS je posredoval  

pobudo št. 693/17: Za poimenovanje mestne tržnice v Trg Rudolfa Maistra. 

Odgovor: Predmetna pobuda bo pristojni komisiji predložena v obravnavo na naslednji seji, predvidoma v 

mesecu septembru. O sprejetem stališču boste obveščeni. O poimenovanju bo odločil MS.  

Pripravila: Nina Majcen Ogrizek 

 

Rajko Fajt, svetniška skupina SDS je posredoval  

pobudo št. 694/17: Za ureditev najemnin oziroma pristojbin najemnin tržnih površin na mestni 

tržnici. Predlagamo, da se prouči in pripravi predlog plačila simbolične (recimo 1 EUR/mesec) 

najemnine oz. pristojbine tržnih površin. 

Odgovor: Kmetovalci in prodajalci na tržnici so bili do 1. 7. 2020 s strani Javnih služb Ptuj oproščeni vseh 

plačil pristojbin. Pristojbine v skladu z veljavnim cenikom bodo začeli plačevati s 1. julijem. V primeru, da 

bo Mestna občina Ptuj želela, da se z oprostitvami nadaljuje, oziroma, da se določi druga (pavšalna) cena 

tržnih pristojbin, bo potrebno pripraviti in potrditi nov cenik, prav tako pa Javnim službam Ptuj zagotoviti 

neko nadomestilo, saj jim z izvajanjem dejavnosti nastajajo določeni obratovalni stroški, zavezani pa so 

plačevati tudi najemnino za gospodarsko infrastrukturo. 

Pripravila: Klavdija Petek 

 

Rajko Fajt, svetniška skupina SDS je posredoval pobudo  

št. 695/17: Za postavitev heliodroma in transportne poti za voziček s pacientom na travniku pri OŠ 

Ljudski vrt. Prouči se naj tudi vgradnja svetlobnih teles v površino heliodroma za primer 

intervencije v nočnem času. 

Odgovor: Na območju Ljudskega vrta se bo ob zaključku prenosa zemljišča iz države na občino in po 

pridobitvi gradbenega dovoljenja izvajala gradnja suhega zadrževalnika, nasipa, utrditev brežine in preliva 

iz ribnika Ljudski vrt, zaradi vsakokratnih težav pri večjih nalivih zaradi poplavljanja Osnovne šole Ljudski 

vrt in Župančičeve ulice. Gradnjo helioporta za potrebe helikopterskih prevozov nujnih primerov bi bilo 

potrebno načrtovati v neposredni bližini bolnišnice dr. Jožeta Potrča Ptuj, v okviru investicije gradnje 

urgentnega centra na Ptuju.  

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Andrej Vindiš, svetniška skupina SDS je podal  

pobudo št. 696/17: Predlaga, da se za 1. točko dnevnega reda seje mestnega sveta, umesti točka 

Poročilo kaj se je v občini uredilo oz. naredilo v prejšnjem mesecu, ki ga predstavi zadolžena 

oseba za odnose z javnostmi. 

Odgovor: Pripravili bomo poročilo o realizaciji projektov, izvedenih aktivnostih v preteklem mesecu. 

Poročilo bo dostopno na spletni strani Mestne občine Ptuj, pod zavihkom aktualno, kjer je objavljeno 
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vabilo za sejo Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, pod točko informacije. Tako bo informacija o tem, kaj 

počnemo v občinski upravi, dostopna tudi občankam in občanom ter ostali zainteresirani javnosti. Še 

vedno pa velja poziv svetnikom, da pred rednimi delovnimi sestanki sporočijo o katerih temah bi želeli 

informacijo.  

Pripravila: Stanka Krajnc Letonja  

 

Andrej Vindiš, svetniška skupina SDS je podal  

pobudo št. 697/17: Predlaga omejitev svetniških pobud in vprašanj, določiti bi se morala letna 

kvota, npr. 20 podanih pobud in vprašanj na mestnega svetnika, oz. dokler vprašanje oz. pobuda ni 

realizirana ali razrešena, naj mestni svetniki ne dajejo naslednjih pobud.  

Odgovor: V veljavnem Poslovniku Mestnega sveta Mestne občine Ptuj omejitve pri podajanju pobud in 

vprašanj mestnih svetnikov niso določene. Predmetna pobuda je bila posredovana Komisiji za statut in 

poslovnik v nadaljnjo obravnavo.  

Pripravila: Urša Simonič  

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

pobudo št. 698/17: Glede na to, da je Vlada RS na podlagi Interventnega zakona za odpravo ovir pri 

izvedbi pomembnih investicij za zagon gospodarstva po epidemiji COVID–19 določila seznam 187 

pomembnih investicij, v skupni vrednosti 7,7 milijarde evrov, v veliki meri izpustila Ptuj z regijo, 

daje pobudo, da se čim prej pozove k umestitvi na seznam projektov: Urgentni center Ptuj, 

spodnjepodravski vodovod, ptujska obvoznica. Gre za investicije, ki so ključne za zagon 

gospodarstva po prenehanju epidemije, interventni zakon pa daje osnovo, da se bodo investicije 

hitreje realizirale. 

Odgovor: Ob pregledu pomembnih investicij, ki so bile pripravljene s strani Vlade, smo ob 2 projektih 

(Medobčinska poslovno logistična cona (MPCP) in protipoplavna zaščita o reki Dravi (urejanje 

zadrževalnika na Rogoznici in Grajeni, območje Črete in Vičavske poti ter ribnik v Ljudskem vrtu v 

obdobju 2021-2023)), ki so bili na tem seznamu, pogrešali precej ključnih projektov MO Ptuj in širšega 

območja, ki gravitira na našo občino. 9. 6. 2020 smo na ZRS Bistra Ptuj poslali obsežne projektne liste za 

projekte Dominikanski samostan III. faza, Izgradnja neprofitnih stanovanj v MO Ptuj ter Grajska žitnica – 

arheološki muzej. ZRS Bistra Ptuj je pripravila projekt izgradnje spodnjepodravskega vodovoda.  

10.7.2020 smo bile občine pozvane za posredovanje informacij o projektih, ki bi jih lahko uvrstili med 

sofinanciranja REACT EU (dodatna sredstva za EKP v okviru trenutne finančne perspektive 2014-2020 za 

blaženje posledic COVID-19 epidemije), iz naslova katerega ima Slovenija na voljo 312 mio €. Za pripravo 

tega nabora smo imeli čas 2 uri. Posredovali smo seznam na katerem so bili projekti Urgentni center Ptuj, 

OŠ Olge Meglič – streha, OŠ Mladika – 2. faza, Izgradnja neprofitnih stanovanj, Mestni trg 1 – obnova 

stavbe, UE Ptuj – sanacija stavbe, Dominikanski samostan III. faza, Vrtec Ptuj – centralna kuhinja in 

uprava, Rekonstrukcija Volkmerjeve ceste, Gasilski dom Pacinje, Garažni plato, Žitnica  - Arheološko 

razstavišče in Dom upokojencev Žabja vas.  

Pripravili: Nuška Gajšek, Simona Kašman  

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

pobudo št. 699/17: Na spletno stran občine se naj dodajo video posnetki sej mestnega sveta. 

Odgovor: Komisija za statut in poslovnik je predmetno pobudo obravnavala in sprejela odločitev, da se v 

osnutek Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, katerega obravnava se predvideva na seji 

mestnega sveta v mesecu septembru, vnese določilo, da so slikovni posnetki sej dostopni tudi na spletni 

strani občine.  

Le ta je pred celovito prenovo, trenutno smo v fazi pridobivanja ponudb. Z vzpostavitvijo nove spletne 

strani bodo zagotovljeni tehnični pogoji za objavo video posnetkov sej mestnega sveta na spletni strani 

Mestne občine Ptuj.  
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Preverili smo tudi na PeTV, kjer nimajo zadržkov glede objave videoposnetkov sej na spletni strani 

mestne občine.  

Pripravila: Urša Simonič in Denis Hrga 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

vprašanje št. 700/17: V parku Turnišče zraven Zagrebške 84 - žitnica. Kaj se skladišči v spodnjem 

skladišču, kdo je najemnik in koliko se plačuje najemnina? 

Odgovor: Najemnik prostorov je Euro vrt d.o.o., Podvinci 79, Ptuj. V prostorih se skladišči surova in 

predelana zelenjava. Najemnina znaša 421,84 EUR/mesečno.   

Pripravila: Asja Stropnik Paternost 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

vprašanje št. 701/17: Kdo je odobril poseg na zaščitenem območju zgradbe in okolice v parku 

Turnišče?  

Odgovor: V parku Turnišče se od 29. 1. 2018 izvaja investicija v okviru projekta Hicaps, program Interreg 

Central Programme, ki ga vodi ZRS Bistra. MO Ptuj je partnerka v tem projektu. Dne 1. 7. 2020 smo s 

strani ZRS Bistra prejeli sledeče pojasnilo na zastavljeno vprašanje: »Za izvedbo investicije v (ureditev 

poti, urbana oprema, informativne table) smo pripravili projekt za izvedbo del, na podlagi katerega smo 

pridobili kulturnovarstveno soglasje ZVKDS OE Maribor, št. 35107-0045/2019/4/MK. Za zasaditev dreves 

smo pripravili elaborat zasaditve, na podlagi katerega smo pridobili kulturnovarstveno soglasje ZVKDS OE 

Maribor, št. 35107-0312/2020/2/MK.« 

Pripravili: Milena Turk in mag. Mirjana Nenad, strokovna sodelovka ZRS Bistra Ptuj  

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

pobudo št. 702/17: V parku Turnišče se naj redno kontrolira spoštovanje prepovedi vožnje in 

parkiranja vozil. Še posebej na površini nasproti Zagrebške 81 ter proti gradu. 

Odgovor: Pobudo svetnika v zvezi z rednim nadzorom prepovedi vožnje in parkiranja vozil na območju 

parka Turnišče, bomo upoštevali. 

Pripravil: Robert Brkić 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

pobudo št. 703/17: Pri znaku začetek naselja Ptuj iz smeri Hajdine proti Vidmu (R3 710/0352) se naj 

postavi obvestilna tabla omejitev hitrosti 50 km/h. 

Odgovor: Znak »ime naselja« označuje naselje, v katero pelje cesta, in mejo, kjer se začne naselje, od 

katere morajo vozniki ravnati v skladu s pravili vožnje v naselju. V skladu s prvim odstavkom 46. člena 

ZPrCP je največja dovoljena hitrost v naselju 50 km/h.  

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

Vprašanje št. 704/17: Kako daleč je postopek reprograma kreditov MO Ptuj? Kakšne so 

podrobnosti le teh? 

Odgovor: Mestna občina Ptuj je z banko 22. 6. 2020 sklenila pogodbo o upravljanju z dolgom občinskega 

proračuna v vrednosti 6.154.750 evrov in rokom vračila do 31. 5. 2035. S pridobljenimi sredstvi je 

predčasno odplačala tri obstoječa posojila, ki so bila obrestovana po višji obrestni meri, kot je določena v 

pogodbi o upravljanju z dolgom občinskega proračuna in tako zmanjšala stroške občinskega dolga. 

Pripravil: Benjamin Panikvar 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

vprašanje št. 705/17: Kako daleč je z realizacijo vzdrževalnih in investicijskih del znotraj trase Ptuj 

– Mestni vrh – Grajenščak in v Podvincih? 
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Odgovor: V skaldu s sprejetim planom izvajanja investicijsko vzdrževalnih delih na občinskih cestah 

Mestne občine Ptuj se za odsek ceste LC 328151 Ptuj - Mestni vrh - Grajenščak, odsek od h. št. 61b do 

križišča LZ 328171 v ČS Grajena izvaja faza izbiranja izvajalca gradbenih del. Pričetek gradbenih del se 

planira v začetku meseca avgusta 2020. Investicija odseka ceste Podvinci - odcep Kuhar - Jaušovec (čez 

gozd) je dokončana. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

vprašanje št. 706/17: Kdaj se bo izvedla preplastitev Peršonove ulice? 

Odgovor: V skladu s sprejetim planom izvajanja investicijsko vzdrževalnih delih na občinskih cestah 

Mestne občine Ptuj se za odsek ceste Peršonova ulica s preplastitvijo v ČS Ljudski vrt v dolžini 1300m 

dokončuje projektna dokumentacija s pridobivanjem ustreznih soglasij. Po uspešni izbiri izvajalca 

gradbenih del se pričetek izvajanja del pričakuje v mesecu avgustu 2020. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

vprašanje št. 707/17: Kdaj bo prišlo do izgradnje pločnika v Gajzerjevi ulici? 

Odgovor: V skladu s sprejetim planom izvajanja investicijsko vzdrževalnih delih na občinskih cestah 

Mestne občine Ptuj je za investicijo pločnika na Gajzerjevi ulici izbran izvajalec gradbenih del. Pričetek 

gradbenih del v mesecu juliju 2020.  

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 708/17: S ponovnim odhodom otrok v OŠ Mladika in novim režimom s cono “poljubi in 

odpelji”, se je izkazalo, da je nujno potrebno preplastiti cesto pred vhodom v OŠ Mladika, tako 

pred glavnim vhodom, kot tudi pred postajališčem avtobusa, saj so luknje v cesti v času dežja 

poplavljene in otroci stopijo iz avta direktno v vodo, drugi otroci, ki pa gredo peš v šolo, pa so 

premočeni, ker jih zmočijo mimoidoča vozila. Ker se začenjajo počitnice, predlaga, da se to uredi v 

času počitnic, saj ne bo moteče za delovanje šole. Celovita obnova ulic v tem predelu mesta je 

predvidena šele čez nekaj let, vendar pa gre za zgolj cca. 500 metrov zelo uničene ceste, zato ne 

more ta del čakati na obnovo še nekaj let.  

Odgovor: Celovita obnova predlaganega odseka ceste pred OŠ Mladika v dolžini 500 m ni v planu 

investicijskega vzdrževanja cest za leto 2020, ki je bil sprejet s sklepom Mestnega sveta, zato investicija 

ni izvedljiva. Na tem odseku se bodo izvedla redna vzdrževalna dela s popravilom najbolj poškodovanih 

delov vozišča v sklop rednega vzdrževanja cest pred začetkom novega šolskega leta. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 709/17: Predlaga, da se postavi ogledalo za boljšo preglednost v prometu na križišču 

ulice na Tratah in Vrtnarske poti, ki je del šolske poti, po kateri se vozijo šolarji s kolesi v šolo OŠ 

Mladika, ker je križišče zelo nepregledno. 

Odgovor: Oddelek za gospodarske dejavnosti bo preučil ustreznost preglednega polja in potrebo po 

postavitvi ogledala v križišču Ulice Na tratah in Vrtnarske poti. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 710/17: Na podravski avtocesti pred odcepom Hajdina v smeri MB je postavljena rjava 

tabla, ki označuje zgodovinsko mesto Ptuj. Žal je tako zbledela, da se ne da razbrati več ničesar, 

zato predlagam, da se le-ta zamenja, hkrati pa se naj spremeni beseda “zgodovinsko mesto” v 

“najstarejše mesto v Sloveniji”, saj bo to zagotovo pritegnilo več turistov.  
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Odgovor: Izvajalec za obnovo turistične obvestilne table na avtocesti, ki je bila postavljena v letu 2012, je 

že izbran, nova tabla je v izdelavi in bo postavljena do konca julija, z vsebino in napisom, kot je bil na 

obstoječi. Napis »zgodovinsko mesto« je bil usklajen na državnem nivoju, soglasja za napis »najstarejše 

mesto v Sloveniji« nismo dobili. 

Pripravila: Klavdija Petek 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 711/17: Na vpadnicah v mesto se naj postavijo kažipoti, ki vodijo voznike do zanimivih 

turističnih destinacij na Ptuju, kot je npr. grad idr., saj za voznike trenutno razen za Terme takih 

kažipotov ni nikjer (ponavlja lansko pobudo). 

Odgovor: Osnutki elaboratov za postavitev turistične in druge obvestilne signalizacije na državnih cestah, 

ki bodo vključevali tudi znake za obveščanje o smeri kulturnih, naravnih ali turističnih znamenitosti, se 

pripravljajo. Ko bodo narejeni, jih bo potrebno uskladiti še z Direkcijo RS za infrastrukturo. Takšne table, 

po potrditvi elaboratov, na svoje stroške postavlja občina.   

Pripravila: Klavdija Petek 

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

vprašanje št. 712/17: Zakaj MO Ptuj letos ne bo organizirala Ptujske noči? Gre za tradicionalno 

prireditev, ki se lahko prilagodi tudi Covid -19 situaciji? Zakaj se vso delo povezovanja gostincev 

in odgovornost prelaga na posameznike, ki bodo sprejeli izziv, po drugi strani pa imamo zato 

Zavod za turizem? Podeliti finančna sredstva in prepustiti organizacijo prireditve tik pred zdajci se 

mu ne zdi smiselno, še posebej če plačujemo ljudi, ki bi to delo morali opraviti. 

Odgovor: Trenutne razmere zaradi COVID-19, ko se pravila glede zbiranja ljudi na javnih prireditvah in 

dogodkih iz dneva v dan spreminjajo, je organizacija Ptujske noči v klasični izvedbi nemogoča, saj jo 

vsako leto obišče med 8.000 in 10.000 obiskovalcev, razporejenih po vseh ulicah in trgih mesta. Letos iz 

očitnih razlogov tako organizirane prireditve ne bo, bi pa si želeli, da se Ptujska noč letos odvije na 

terasah lokalov in gostiln, seveda brez množičnih prireditev in večjih odrov, saj to ni dovoljeno. V zvezi s 

tem smo tudi že opravili sestanek z gostinci, na katerem smo pojasnili, zakaj organizirane prireditve letos 

ne more biti in jim hkrati predstavili idejo manjših dogodkov, ki smo jo podprli z novim občinskim razpisom, 

v višini 19.500,00 EUR, s ciljem sofinanciranja dogodkov za oživljanje starega mestnega jedra, v obdobju 

od julija do oktobra. Na sestanku je bil podan predlog, da se gostinci povežejo tudi s Kuhno na dvorišču, 

kjer bi na vsakem trgu gostovali predstavniki lokalnih gostiln in restavracij in ponujali lokalno kulinariko. S 

to obliko bi lahko prilagodili organizacijo trenutnim razmeram, a hkrati tudi osvežili koncept Ptujske noči, ki 

bi sovpadal s podobo butične turistične destinacije. 

Zavod za turizem in Mestna občina Ptuj kljub temu, da ne bosta organizirala klasične Ptujske noči, vseeno 

ostajata podpora za izvedbo dogodkov gostincem in drugim ponudnikom v starem mestnem jedru. 

Pripravila: Klavdija Petek 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

vprašanje št. 713/17: S Komunalnim podjetjem Ptuj je dogovorjeno, da bodo preverili pretočnost 

meteornega kanala v Spuhlji. Zanima ga, kdaj so predvidena omenjena dela in hkrati apelira, da se 

v izogib ponovnim poplavam omenjeno čimprej izvede. 

Odgovor: V mesecu juniju 2020 je bil očiščen del meteorne kanalizacije, kjer so jaški dostopni s 

komunalnim vozilom (cisterno). Del pokrovov jaškov je zasut, potrebno jih je poiskati, za kar se bo 

upravljavec povezal s predstavniki ČS in očistil preostanek kanala. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

pobudo št. 714/17: Stanovalci ulice K jezeru, se obračajo na MOP s predlogom in prošnjo, da se 

vzpostavi umiritev in zmanjša sama pretočnost prometa v navedeni ulici. Predlagajo, da se kot 
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primarni ukrep v ulico K jezeru namesti prometni znak, ki bo dovoljeval promet le za stanovalce ter 

nato vzpostavi nadzor nad upoštevanjem prometne signalizacije, saj je tudi trenutna omejitev 

hitrosti le mrtva črka na papirju. Sekundarno pa je potrebno trajno umiriti promet s talnimi ovirami, 

kot se je to uredilo v Belšakovi ulici, kjer več ne beležijo divjanja voznikov, prav tako se je zaradi 

tega zmanjšala gostota prometa. Dolgoročno  pozivajo k zaprtju same ulice za ves motorni promet, 

kot se je Občina Ptuj zavezala v samem dokumentu Cero Gajke, v katerem se občina zavezuje k 

zaprtju ulice K jezeru ob odprtju Puhovega mostu. Iz tega razloga se je tudi vzpostavila ustrezna 

cestna komunikacija, ki vodi iz krožišča pri Puhovem mostu proti samemu jezeru, ne pa da se za to 

uporablja ulica K jezeru. 

Odgovor: Predlagano pobudo za vzpostavitev umiritve in zmanjšanja pretočnosti prometa na ulici K 

jezeru bo proučila Tehnična komisija za urejanje prometa in predlagala ustrezne rešitve prometne ureditve 

za izboljšanje prometne varnosti na tem območju. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

pobudo št. 715/17: Glede na to, da vlada in strokovnjaki opozarjajo na prihod drugega vala Covid – 

19, predlaga, da se čimprej pripravijo pogoji za delo na daljavo s katerimi bi odbore, seje, sestanke 

in drugo, nemoteno opravljali tudi v morebitnih novih kriznih časih. Primer dobre prakse lahko 

projiciramo iz šolstva, kjer predavanja potekajo preko različnih komunikacijskih kanalov. 

Odgovor: Komisiji za statut in poslovnik je bil posredovan predlog za uskladitev Poslovnika Mestnega 

sveta Mestne občine Ptuj s spremembo Zakona o lokalni samoupravi (četrti odstavek 35. člena), ki v 

primeru naravne ali druge hujše nesreče, epidemije ali drugih izrednih okoliščin, omogoča izvedbo redne 

ali izredne seje na daljavo s pomočjo informacijsko-komunikacijske tehnologije. Komisija je predmetno 

določilo umestila v osnutek Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je predviden za obravnavo 

v mesecu septembru.   

V primeru izrednega stanja ali izrednih razmer je delo mestnega sveta dovoljeno z uporabo 

videokonferenčnih orodij. S tehničnega vidika je potrebno vzpostaviti videokonferenčno okolje, ki 

zagotavlja demokratično sprejemanje odločitev. To pomeni, da mora biti omogočeno slikovno in zvokovno 

snemanje seje, preverjanje navzočnosti, razprava skladno z določili poslovnika, preverjanje sklepčnosti in 

glasovanje. Preverjanje navzočnosti in sklepčnosti ter glasovanje se izvajajo s poimenskim izjavljanjem.  

Za izvedbo je potrebno kupiti videokonferenčno orodje, ki ponuja vse navedene funkcionalnosti. Cene se 

gibljejo od 50€ / mesec navzgor. Brezplačne verzije zaradi omejenih funkcionalnosti za ta namen niso 

primerne. Potrebno je omeniti še ustrezno usposobljenost administratorja sistema in voditelja seje. 

Udeleženci seje morajo imeti na voljo računalnik ali mobilno napravo z dostopom do interneta. 

Pripravila: Urša Simonič in mag. Edi Kozel 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

pobudo št. 716/17: Apelira, da se čimprej pristopi k izgradnji pločnika v Ptuj-Spuhlja, kjer je stanje 

glede prometa in varnosti alarmantno. Nemudoma se naj pritisne na omenjene državne inštitucije, 

da se zadeva prednostno uredi. 

Odgovor: Mestna občina Ptuj vodi vse aktivnosti in daje pobude za urgentno ureditev območja in 

povečanje prometne varnosti, ureditev je odvisna od upravljalca ceste, to je Direkcija RS za infrastrukturo, 

katera pripravlja kratkoročne in dolgoročne investicijske plane vlaganj v državno cestno infrastrukturo. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

pobudo št. 717/17: Pojasni se naj, koliko sredstev se še predvideva za projekt kandidature EPK v 

letošnjem letu. 

Odgovor: V letu 2020 je za izvedbo projekta EPK 2025 v proračunu Mestne občine Ptuj planiranih 

87.500,00 EUR. Doslej je bilo realiziranih 39.382,25 EUR. Iz preostalih sredstev na postavki bomo plačali 
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aktivnosti v drugem delu prijavnega postopka kanidature Ptuja za pridobitev naziva EPK 2025 in za 

pripravo druge prijavne knjige.   

Pripravila: Milena Turk  

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

pobudo št. 718/17: Pristopi se naj k čimprejšnji zasaditvi dreves na Panorami, kjer imamo na novo 

urejene sprehajalne poti. 

Odgovor: V projektni nalogi in v PZI dokumentaciji Ureditve 1. faze arheološkega parka Panorama ob 

potkah ni bila predvidena zasaditev dreves ali grmovnic, ker je bil namen ureditve, da se s potekom poti 

nakaže tloris pozidave in povezave med temi pozidavami - zgradbami v antični Poetovioni na tem 

območju, kjer je po predvidevanju arheologov bil rimski forum. Sondiranje območja je razkrilo območja 

arheoloških ostankov, zato dreves tam ni dovoljeno saditi, saj bi koreninski sistem lahko uničil arheološke 

najdbe. 

V načrtu je asimetrična zasaditev dreves in grmovnic v širini okrog 25 metrov na severo-vzhodnem robu 

Panorame, ob Maistrovi cesti in točkasta zasaditev posameznih dreves med že zasajenimi drevesi orehov 

na severo-vzhodnem pobočju Panorame.  

Pripravila: Milena Turk  

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

pobudo št. 719/17: Objasni se naj, kako daleč je z urbanističnim načrtom na območju Ptujskega 

gradu in na kak način in kdaj se namerava MOP aktivneje angažirati pri pristojnih državnih 

inštitucijah za ureditev le tega? 

Odgovor: Urbanistični načrt samo za Ptujski grad se ne pripravlja. V nastajanju je Konservatorski načt za 

Ptujski grad, ki je kulturni spomenik državnega pomena. Pokrajinski muzej Ptuj -Ormož nam je 6. 7. 2020 

posredoval naslednja pojasnila glede načrta: »V začetku leta 2020 smo prejeli t. i. mapo 1 oziroma 

analitični del Konservatorskega načrta za grajski kompleks, mapo 3 in mapo 4. Naročnik je bil Ministrstvo 

za kulturo RS, kot lastnik kompleksa, pripravlja ga Restavratorski center ZVKDS v sodelovanju z ZVKDS, 

OE Maribor in PMPO. PMPO je predvidene smernice in muzejske vsebine v okviru celotnega grajskega 

kompleksa posredoval pristojnim službam že leta 2017. Mapa 1 je analitični del z opisi spomenika, 

družbenim pomenom spomenika, z oceno ranljivosti in ogroženostjo spomenika, podane so pa tudi 

usmeritve za ohranjanje in varovanje spomenika.  Mapa 3 oziroma konservatorsko-restavratorski projekt 

obsega oceno stanja posameznih elementov kulturnega spomenika, v skladu z ugotovljenimi poškodbami 

na posameznih elementih so predvidene tehnologije in načini izvedbe posegov za ohranitev obravnavanih 

elementov. V skladu z mapo 1 je v tej fazi predvidena konservatorsko-restavratorska obnova 

poškodovanega ometa in kamnitih elementov v delno rekonstruiranem romanskem palaciju – romanska 

okna in notranji ometi romanske stene v pritličju palacija, kamniti stebri v prostoru zbirke orožja v pritličju 

palacija ter kamnita okna v prvem nadstropju palacija. Preostali elementi bodo obravnavani v  nadaljnjih 

fazah kot dopolnitev k mapi 3 tega Konservatorskega načrta. Mapa 4 so priloge k načrtu. Letos RC 

ZVKDS nadaljuje z aktivnostmi vezanimi na pripravo Konservatorskega načrta.«  

V januarju letos smo na Ministrstvo za kulturo RS, skladno s pozivom, naslovili seznam najbolj ogroženih 

objektov na območju Mestne občine Ptuj s statusom kulturnega spomenika državnega ali lokalnega 

pomena, ki bi se lahko obnavljali v okviru t. i. kulturnega evra. Na vrh seznama prioritetnih projektov 

obnove smo tedaj uvrstili nekdanjo grajsko žitnico v okviru kompleksa Ptujskega gradu, ki je v državni 

lasti, ima status kulturnega spomenika državnega pomena in je v upravljanju Pokrajinskega muzeja Ptuj - 

Ormož.  

Pripravila: Milena Turk in dr. Aleksander Lorenčič, direktor PMPO   

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

pobudo št. 720/17: Pojasni se naj, kdaj se bo pristopilo k izgradnji urejenega krožišča pri vstopu v 

mesto iz smeri Dravskega mostu. 
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Odgovor: Glede fiksne ureditve krožišča pri Minoritskem samostanu, smo na Mestno občino Ptuj prejeli 

vlogo za izdajo projektnih pogojev in idejno zasnovo projekta (IZP), s katerim se nikakor ne moremo 

strinjati, saj je predlagana rešitev nesprejemljiva, ker predvideva izvedbo t.i. turbo krožišča in posega v 

obstoječi Mestni park, ki je pod kulturnovarstveno zaščito. Direkciji RS za infrastrukturo, kot investitorju in 

podjetju Appia d.o.o., kot projektantu, je bil dne 29. 11. 2019 posredovan dopis s pozivom, da se izvede 

terenski ogled obstoječega montažnega krožišča in se poiščejo ustreznejše rešitve s katerimi ne bodo 

posegali na območje Mestnega parka. Ker od investitorja in projektanta nismo prejeli nobenega odgovora 

glede IZP projektne dokumentacije in terenskega ogleda je bil 21. 1. 2020, ter ponovno 23. 4. 2020 na 

Direkcijo RS za infrastrukturo posredovan dopis s prošnjo po odgovoru na problematiko idejne zasnove 

fiksnega krožišča pri Minoritskem samostanu. Do danes še nismo prejeli nobenega odgovora. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

pobudo št. 721/17: Prosi, da se pojasni, kdo je izvajalec pri postavitvi nadzornih kamer na mestni 

tržnici in koliko proračunskega denarja je bilo na ta račun porabljeno. Gre za nepotreben ukrep v 

vseh pogledih. 

Odgovor: Nadzorne kamere na objektu tržnice in objektih Slomškove 9, Slomškove 16 in Miklošičeve 5 

so bile montirane v okviru projekta Ureditev mestne tržnice. Cilj videonadzora je preprečevanje 

vandalizma in uničevanja premoženja, in zagotavljanje varnosti ljudi. 

Dobavil jih je Vargas Al d.o.o., montiralo pa jih je podjetje Miks d.o.o., oba kot podizvajalca partnerjem po 

gradbeni pogodbi KPL d.o.o. in Makro 5 gradnje d.o.o.. 

Vrednost video nadzora  za objekt tržnice in javne površine skupaj je znašala 5.000 EUR brez DDV.  

Pripravila: Mojca Brunčič 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

pobudo št. 722/17: Pristojne službe poziva, da se čimprej lotijo sanacije pločnika v Spuhlji na 

ovinku, ki je pod nivojem cestišča, kateri je zaradi preteklih del močno poškodovan in zaraščen s 

plevelom. 

Odgovor: Koncesionarju Javnim službam Ptuj d.o.o., je bilo naročeno, da se območje očisti plevela, ter 

po vsaki košnji temeljito sčistijo samo površino za pešce.  

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

vprašanje št. 723/17: Pri plačilu odvoza smeti je v kalkulaciji zajet strošek zaprtja CERO Gajke po 

pogodbi. Zanima ga, koliko teh sredstev se je nabralo ter za kaj in kdaj so se omenjena sredstva 

porabila. 

Odgovor: Sredstva za zapiranje odlagališča CERO Gajke se zbirajo v skladu z zahtevami zakonodaje kot 

finančno jamstvo, so pa strogo namenska sredstva za čas, ko se bo izvedlo zapiranje odlagališča in 

izvajali vsi potrebni ukrepi varstva okolja po zaprtju (monitoringi) za obdobje najmanj 30 let. Finančno 

jamstvo je bilo določeno v okoljevarstvenem dovoljenju, in sicer v višini 186.761,00 EUR letno, in se od 

leta 2017 zbira v proračunskem skladu. Do konca leta 2019 je bilo zbrano 560.283,00 EUR. Konec leta 

2020 je predvideno, da se bo zbralo skupno 747.044,00 EUR namenskih sredstev za zapiranje 

odlagališča in za 30-letni monitoring.  

Pripravila: mag. Zdenka Bezjak  
 

Mag. Darja Harb, svetniška skupina dr. Štefana Čelana je v imenu občanov posredovala   

vprašanje št. 724/17: V zvezi z ureditvijo ceste – pločnikov v Rabelčji vasi. Glede na to, da na tej 

cesti poteka šolska pot, prosi za odgovor, kdaj se bo uredil pločnik, ki bo zagotavljal varno pot 

otrokom v šolo? 
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Odgovor: Na tem območju se predvideva v letu 2020 obnova ceste na Peršonovi ulici in Rabelčje vasi do 

odcepa ceste Na Jasi z ureditvijo križišča in avtobusnega postajališča. Izvedla se bo preplastitev ceste in 

obnova obstoječih pločnikov. Za dodatne izgradnje pločnikov in ureditve cest bo potrebno zagotoviti 

finančna sredstva v prihodnjem obdobju. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala  

vprašanje 725/17 (veza odgovor na vprašanje 497/12): Ali je podstavek kipa Generala Maistra res 

potrebno narediti iz italijanskega kamna, saj ta material ni nikjer vgrajen v celem projektu. Zanima 

jo tudi ime vrste kamna in kdo je izvajalec podstavka, da rabi toliko časa za njega izvedbo. 

Odgovor: Postavek za kip je realiziran.  

Potek izvedbe: konec februarja smo prejeli idejno zasnovo podstavka, ki jo je izdelala avtorica kipa Metka 

Zupanič. Na podlagi idejne zasnove smo poslali povpraševanje kamnosekom za dobavo in montažo 

podstavka za kip iz krtačenega granita Pohorski Tonalit (čim bolj enotna površina - brez žil). V ceni naj bo 

všteto: podstavek, deb. 25 cm, dimenzij 140 x 85 cm, rezan pod kotom, klasično obdelan; luknje za 

sidranje kipa, impregnacija, napis, peskan, 266 znakov (napis na zajema 25% celotne površine oziroma 

pokrije 50 cm v višino, črke so Romano) in montaža. Vsebina napisa: RUDOLF MAISTER (*1874†1934) / 

slovenski general, poet, / osvoboditelj severne meje (1918 - 1919) / RUDOLF MAISTER (*1874†1934) / 

Slovenian general, poet, / liberator of the northern Slovenian border (1918 -1919) / Kiparka/Sculptur / 

Metka Zupanič / Društvo general Maister Ptuj / v sodelovanju z Mestno občino Ptuj / november 2012. 

Vsebina napisa je ostala enaka, popravljena je le letnica. 

Zaradi epidemije se je ponudnikom podaljšal čas priprave ponudbe, saj ni bilo možno dobiti ponudb za 

material. Prve ponudbe smo tako dobili šele 6. 5. 2020. Ker je napisa za navedeno površino kar veliko, bi 

zaradi površinske obdelave kamna bile peskane črke zelo slabo vidne, zato smo se skupaj z avtorico 

odločili za napis iz kovinskih črk - ligura mesinga/brona - patinirano. Dne 11. 5. 2020 smo pridobili nove 

ponudbe za izvedbo napisa s kovinskimi črkami. 

Ker nabava podstavka v okviru projekta Ureditev mestne tržnice ni bila predvidena, je bilo potrebno najti 

sredstva na drugih postavkah. Izvedba podstavka je bila najugodnejšemu ponudniku Kamnoseštvo 

Mohorič Samo s.p. naročena v začetku junija. Izvajalec je podstavek in črke takoj naročil in podstavek 

dobil v ponedeljek, nato sta skupaj z avtorico na terenu preverila višinske kote in določila mikrolokacijo 

podstavka ter kipa na podstavku. Nato se je čakalo le še črke. Ob prispetju črk, je bil kip dne 6. 7. 2020 

odstranjen, izvajalec je v delavnici na podstavek namestil kip in črke. 

Na podlagi obrazložitve ugotavljamo, da je čas od naročila do postavitve bil 1 mesec in večinoma odvisen 

od dobavnih rokov materiala. 

Pripravila: Mojca Brunčič 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala  

pobudo št. 726/17: Obvezno naj se s 1. 7. 2020 evidenca odvoza komunalnih odpadkov vrši ločeno 

za fizične osebe (gospodinjstva) in ločeno za pravne osebe (gospodarske družbe, manjša podjetja 

in samostojne podjetnike). Le tako bo evidenca količine odpeljanih komunalnih odpadkov 

primerljiva z drugimi občinami (sedaj po izjavi direktorja 100% višja) in opravičenost dviga cene 

odvoza komunalnih odpadkov za gospodinjstva opravičljiva, seveda z dokumentiranimi izračuni in 

kalkulacijo. Občani pač ne morejo nositi vseh bremen na svojih plečih. 

Odgovor: Odvoz v Mestni občini Ptuj se vrši po vnaprej določenih poteh, vendar se pri tem ne ločuje 

strank po njihovem statusu (fizična oseba, pravna oseba, …). Takšno ločevanje glede na trenutno 

veljavno zakonodajo, ko diferenciacija cen med različnimi uporabniki ni dovoljena, nima smisla. Skladno z 

12. členom Uredbe o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih 

služb varstva okolja cena posamezne storitve javnih služb med uporabniki ali skupinami uporabnikov ne 

sme biti različna, kadar imajo uporabniki storitve posamezne gospodarske javne službe v posamezni 

občini istega izvajalca. 
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Če bi želeli priti do ločenih podatkov o količinah, ki jih zberejo fizične osebe, in tistih, ki jih zberejo pravne 

osebe, bi morali enako pot s smetarskim vozilom prevoziti dvakrat. Navedeno bi povišalo stroške zbiranja 

odpadkov, dodane vrednosti, razen da bi imeli ločene evidence, pa ne bi bilo. Obračun in delitev stroškov 

med uporabniki bi ne glede na ločene evidence ostala enaka.  

Pripravil: mag. Alen Hodnik, direktor podjetja Javne službe Ptuj d. o. o. 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala  

pobudo št. 727/17: Ranca je krasen turistični objekt, zato se naj organizira tako, da se bo 

Brodarsko društvo RANCA ukvarjalo s tekmovalnim delom organizacije, tržni del pa naj opravlja 

koncesionar, to je Javno podjetje Komunalno podjetje Ptuj d.d. Menim, da je pobiranje vstopnine 

in čiščenje brežin daleč premalo. Da bi Ranca zaživela, manjka ponudba najema motornega čolna, 

skuterja, jadrnice, možnost smučanja na vodi i.t.d., kar ima skoraj vsaka primorska vasica, 

predvsem pa manjka gostinski objekt s hrano. 

Javni zavod za turizem Ptuj bi se moral angažirati, delovati skupaj s koncesionarjem, tržiti svoje 

turistične kapacitete in privabljati turiste. Tako bi v Ptuju povečali število nočitev, manjka pa tudi 

povezovanje turistične ponudbe z ostalimi občinami UE Ptuj. 

Odgovor: Številne prireditve, tekmovanja in druge dogodke ob in na Ptujskem jezeru organizira 

Brodarsko društvo Ranca Ptuj, pa tudi druga društva, gostinski ponudnik in posamezniki, za kar pa si 

morajo pridobiti dovoljenje Upravne enote Ptuj in vsa druga potrebna soglasja. Sama izvedba in potek 

dogodkov je sicer v njihovi organizaciji, jim pa bomo predlagali, da jih izvajajo tako, da bodo zanimivejši in 

privlačnejši za obiskovalce in turiste. Pomoč pri organizaciji in promociji dogodkov jim je ponudil tudi 

Zavod za turizem Ptuj. 

Organizacija prireditev je ločena od izvajanja izbirne gospodarske javne službe upravljanja s pristanišči in 

vstopno izstopnimi mesti, ki ga za Mestno občino Ptuj in Občino Markovci izvaja koncesionar, Komunalno 

podjetje Ptuj d.d., ki ima naloge predpisane in opredeljene z odlokom in koncesijsko pogodbo. Glavne 

naloge v okviru izvajanja javne službe sicer niso oddajanje plovil v najem, vendar se kljub temu trudijo, da 

je na Ptujskem jezeru omogočena tudi dodatna ponudba. Tako so se v letošnjem letu intenzivno povezali 

z Zavodom za turizem Ptuj pri načrtovanju voženj z ladjico Čigra, na ladjici se prav tako izvaja turistično 

vodenje. Zavod za turizem Ptuj se povezuje tudi z drugimi destinacijami, skupne pakete so pripravili s 

Halozami, Jeruzalemom in Mariborom.  

Za možnost vzpostavitve in izvajanja pestrejše gostinske ponudbe v pristanišču Ranca, pa je potrebno 

sprejeti spremembe in dopolnitve Medobčinskega lokacijskega načrta za Ptujsko jezero. 

Pripravila: Klavdija Petek 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala  

vprašanje št. 728/17: Iz katerega finančnega vira  se pokrivajo vodne izgube in ali ostaja ta pitna 

voda ne obračunana in odteka nazaj v podtalnico? 

Odgovor: Podajamo odgovor Komunalnega podjetja Ptuj: »Pitna voda, ki se pojavi kot vodne izgube in 

nato ponikne v podtalnico, se ne obračuna uporabnikom. Je pa za to vodo potrebno Ministrstvu za okolje 

in prostor - Direkciji  republike Slovenije za vode poravnati stroške vodnega povračila, kateri znašajo  0,07 

EUR za m³ načrpane vode. Prav tako zaradi črpanja vode, katera se  ne porabi pri odjemalcih, nastajajo 

tudi določeni stroški energije, potrebni za črpanje in pripravo te vode.«  

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko in Komunalno podjetje Ptuj, d.d.  

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala  

pobudo št. 729/17: Nemudoma naj se ukrepa in postavi vsaj ogledalo iz Anželove ulice na 

povezovalno cesto Čarmanova ulica – Cesta 8. avgusta zaradi nepreglednosti, ki bo kazalo promet 

v obe smeri ob ograji nasproti, da ne bo prihajalo do prometnih nesreč.  
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Odgovor: Predlagano pobudo smo pregledali na terenu in pozvali pristojno inšpekcijsko službo, da izvede 

ukrepe za zagotovitev preglednega polja v križišču ter izvajalcu koncesionarju občinskih cest naročili 

postavitev prometnega ogledala za zagotavljanje večje prometne varnosti. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina DeSUS je posredoval  

pobudo št. 730/17: Mestna občina Ptuj naj v sodelovanju z najemniki in redarsko službo zagotovi, 

da se prepove vožnja po platoju tržnice, saj vozila pri vožnji po betonskem platoju tržnice puščajo 

sledi pnevmatik, ki jih je težko odstraniti, prav tako pa te sledi kazijo videz tržnice. Glede na to da 

je del tržnice tlakovan in bi lahko najemniki svoje izdelke in blago pripeljali na tržnico po 

tlakovanem delu in ne po betonskem delu, predlaga, da Mestna občina Ptuj sklene dogovor v 

sodelovanju z najemniki, da blago pripeljejo in dostavijo do stojnic le po tlakovanem delu in nato 

le to peš dostavijo do svojih stojnic.  

Odgovor: Konec julija se bodo dvignili potopni valji na vstopu v območje za pešce in bo območje fizično 

zaprto. Vstop bo omogočen samo upravičencem, kot jih določa odlok, ki ureja cestni promet na območju 

Mestne občine Ptuj. Občinski redarji nadzirajo vožnjo po površinah, ki niso namenjene prometu motornih 

vozil. S posebnim predpisom bo potrebno določiti tržni red, ki bo natančneje urejal dovoz in odvoz blaga 

branjevk, dostavo za trgovino in gostinski lokal, ki obratujeta v sklopu tržnice. Bo pa Mestna občina Ptuj 

bo upravljavca tržnice in najemnika lokalov pozvala, da pri izvajanju dejavnosti upoštevajo prejeto 

pobudo. 

Pripravila: Robert Brkić in Mojca Brunčič 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina DeSUS je posredoval  

pobudo št. 731/17: Preveri se naj, ali je posaditev dreves Pavlovnije na območju Mestne občine 

Ptuj prepovedana, saj so se v nekaterih primerih v zasaditev teh dreves že vključile inšpekcijske 

službe, ki bi naj prepovedale zasaditev teh dreves. Strokovne službe Mestne občine Ptuj naj 

preverijo, zakaj je nasprotovanje saditvi teh dreves, ki so uporabna tako za lastne potrebe kot tudi 

za predelovalno industrijo. Predlaga, da se pridobi uradno mnenje, kako je s saditvijo teh dreves, 

da ne bo prihajalo do nepotrebnih zapletov in slabe volje med občani. 

Odgovor: Mestna občina Ptuj nima in ne vodi evidence o zasaditvi drevesne vrste Pavlovnije na območju 

Mestne občine Ptuj. Pavlovnija naj bi se uporabljala kot okrasno drevo v parkih ob cestah in na vrtovih. 

Novejše hibridne sorte, ki so večinoma sterilne, se gojijo kot hitrorastoče drevo za pridelavo lesa.  

Mesta občina Ptuj bo na pristojni Inšpektorat Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano Inšpektorat 

Republike Slovenije za kmetijstvo, gozdarstvo, lovstvo in ribištvo, Območna enota Maribor, Izpostava Ptuj, 

posredovala dopis za pridobitev uradnega mnenja glede možnosti zasaditve teh dreves. 

Pripravila: Alenka Bezjak 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina DeSUS je posredoval   

pobudo št. 732/17: Poda se naj jasna informacija, kako daleč je obnova Ormoške ceste, ker ni 

novih informacij o poteku obnove ceste. Pristojne službe naj podajo jasne in nedvoumne 

odgovore v kateri fazi je obnova Ormoške ceste. 

Odgovor: Zaradi spremembe karakterističnega profila ceste, da se zmanjšajo posegi na privatna 

zemljišča ob Ormoški cesti se je direkcija RS za infrastrukturo (v nadaljevanju: DRSI), kljub zahtevi 

Mestne občine Ptuj, da se izvede sprememba obstoječe projektne dokumentacije odločila za izdelavo 

nove projektne dokumentacije. S strani DRSI je bila izdelana nova projektna naloga, katero smo na 

Mestni občini Ptuj pregledali in potrdili. DRSI je 12.5. 2020 objavila javni razpis za Izdelava IZP in PZI 

ureditve glavne ceste G1-2/0249 Ptuj – Spuhlja, od km 0+000 do km 1+860. Rok za prijavo izvajalcev je 

bil 1. 6. 2020, prijavila sta se dva ponudnika. Postopek javnega naročila še s strani DRSI ni zaključen. 

Pripravil: Tadej Zorec 
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Milan Klemenc, svetniška skupina DeSUS je posredoval  

pobudo št. 733/17: Podajo se naj odgovori na zastavljene pobude, ki se nanašajo na podaljšanje 

avtobusnih linij. V preteklem letu je bilo podanih kar nekaj pobud po podaljšanju linije vendar 

konkretnega razloga zakaj do realizacije ne pride ni bilo. Zaslediti je, so bile linije v nekaterih 

območjih MO Ptuj (ČS Jezero in Breg-Turnišče) vzpostavljene, v preostalih pač ne?  

Odgovor: Na območju Mestne občine Ptuj se s 1. julijem 2019 podaljšuje brezplačna linija mestnega 

avtobusnega prevoza. Obstoječa linija se je razširila in poteka mimo trgovskih središč do novega 

pokopališča Rogoznica, kot so bile podane pobude s strani uporabnikov. Na podlagi nekajmesečnega 

izvajanja se bo izvedla evalvacija obstoječe ureditve in izvedli ukrepi za optimizacijo po potrebi. MO Ptuj si 

intenzivno prizadeva za ureditev javnega mestnega prometa za vse ČS. V ta namen smo opravili serijo 

sestankov ter pregledali obstoječe trase in avtobusna postajališča. Iščemo najoptimalnejšo rešitev kako 

združiti obstoječe prevoze v enovit sistem. Naša skupna želja je, da javni prevoz čimprej zazživi. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina DeSUS je posredoval  

pobudo št. 734/17: Podajo se naj odgovori na zastavljene pobude, ki se nanašajo na šolske 

okoliše. Šolsko leto za zaključuje, o ustanovitvi komisije za šolske okoliše in o njenem delu pa 

zaenkrat ni zaslediti nobenih podatkov. Zanima ga, kako daleč je ustanovitev komisije in kdo bodo 

sodelujoči. Predlaga, da se v to komisijo vključi tudi predstavnike četrtnih skupnosti, ki med 

drugim najbolje poznajo svoje okoliše in bodo s svojimi izkušnjami vsekakor pripomogli k 

racionalni rešitvi. 

Odgovor: O spremembi šolskih okolišev smo se v občinski upravi začeli pogovarjati v začetku letošnjega 

leta. Bil je pripravljen tudi polletni terminski plan sprejemanja potrebnih aktov, s katerimi bi spremembe 

lahko udejanjili, nakar je bila v RS razglašena epidemija v času katere je zadeva zastala. Do tega trenutka 

smo pridobili potrebne demografske podatke, pridobivamo grafične podlage z zemljevidi, nekaj pa je bilo 

tudi neformalnih pogovorov z ravnatelji osnovnih šol. Potrebno je pripraviti nov terminski plan sprejemanja 

posameznih aktov s spremembami, vse skupaj pa je neposredno povezano z organizacijo šolskih 

prevozov. Namreč kreiranje šolskih okolišev je neposredno povezano s šolskimi prevozi z več vidikov, 

predvsem pa z vidika racionalizacije stroškov, kar dela zadevo kompleksnejšo kot se zdi na prvi pogled. 

Arrivi Štajerska d.d. kot izvajalcu večine šolskih prevozov v Mestni občini Ptuj je naročena študija 

združitve šolskih prevozov z mestnimi prevozi s čimer bi Mestna občina Ptuj omogočila prevoze občanov 

v celotni občini za vse kategorije potnikov. Iz demografskih podatkov namreč lahko razberemo, da se 

demografska slika v MO Ptuj v vseh preteklih letih ne spreminja bistveno oz. ni zaznati večjih odstopanj. 

Pri spremembi gre bolj za primernejšo obliko razporeditve šolskih okolišev kjer ne bi prihajalo do 

nepotrebnega podvajanja prevozov iz istih krajev v različne šole in razbremenitev posameznih šol zaradi 

povečane gradnje in preselitve občanov v določene šolske okoliše, ki v prihodnje tega ne bi več prenesli. 

Pripravil: Damijan Plajnšek 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina DeSUS je posredoval  

pobudo št. 735/17: Prouči se naj ponikanje vod za področje Srnčev breg, Maistova ulice, Klepove 

ulice in Ulice Vide Alič, ki je zaradi plazovitega območja in količino gradenj postalo območje 

visokega tveganja. Na njegovo pobudo št. 672/16, da se nadgradi meteorna kanalizacija je bil 

podan odgovor, ki je zelo nestrokoven in skrajno pomanjkljivo pripravljen. Meteorna kanalizacija iz 

Srčevega brega in še katerega nima nobene povezave z državno cesto, tako, da sklicevanje na o 

povečanju meteornih kanalov in ureditvi odvodnjavanja državne ceste nista isti zadevi. Mestna 

občina Ptuj naj zagotovi večje meteorne kanale, ki jih nato spelje pod državno cesto v ustrezne 

odvodne kanale.  

Odgovor: Na področju Srnčevega brega se je javna kanalizacija izvajala v več fazah na podlagi projektne 

dokumentacije in pridobljenega gradbenega dovoljenja, ki je vključevala celotno območje Srnčevega 

brega, vključno s hidravličnimi izračuni (projekt št. 39/2000, sepember 2000, izdelan s strani GRADBIRO 
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d.o.o.). V letu 2017 se je izvedla zadnja faza izgradnje fekalne in meteorne kanalizacije Srnčev breg (v 

prilogi dokazila). 
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Območje, kjer so se v zadnjih letih zgradile stanovanjske hiše je bilo že v času projektiranja kanalizacije 

Srnčev breg predvideno za zazidavo in zaradi tega že upoštevano pri dimenzioniranju kanalizacije. 

Vsi meteorni kanalizacijski sistemi se dimenzionirajo na podlagi predvidenih intenzitet padavin, ki temeljijo 

na podatkih količin padavin preteklih let na posameznem področju. Upošteva se tudi povratna doba 

največjih nalivov, v nobenem primeru pa ni možno zgraditi kanalov takšnih dimenzij, ki bi zagotavljali 100 

% varnost. Pri projektantu kanalizacijskega omrežja Srnčev breg smo preverili dimenzioniranje kanalov in 

projektant zagotavlja, da je ustrezno dimenzionirano. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko, Jernej Šömen, KP Ptuj d.d. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina DeSUS je posredoval  

pobudo št. 736/17: Za področje Srnčev breg, Maistova ulice, Klepove ulice in Ulice Vide Alič se naj 

ponovno spremeni Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem podrobnem 

prostorskem načrtu za del območja Krčevina pri Ptuju – Klepova ulica – Ulica Vide Alič – Maistrova 

ulica, saj predlagatelj v predhodnih spremembah in dopolnitvah ni predvidel povečanega 

odvodnjavanje meteornih vod, ki povzročajo škodo občanom. Prav tako naj se preveri ustreznost 

sedanje gradnje meteorne kanalizacije na tem območju.  

Odgovor: Navedeno območje (Srnčev breg, Maistrova ulica, Klepova ulica in Ulica Vide Alič) je precej 

širše in večje od tistega, za katerega je izdelan OPPN – le-ta je izdelan za območje ob Klepovi ulici in 

zajema območje v velikosti 0,96 ha, na njem pa je umeščenih 9 enostanovanjskih objektov. Za 

obravnavano območje je v veljavi obstoječi Odlok o  spremembah in dopolnitvah Odloka o OPPN za del 

območja urejanja P11-S2/1 Krčevina pri Ptuju - Klepova ulica. 

Prvotno (v 2010) je bil izdelan osnovni OPPN, ki je umestil enako število objektov in tudi načrtoval vso 

potrebno komunalno in cestno infrastrukturo. Spremembe in dopolnitve obstoječega OPPN v letu 2017 se 

tako nanašajo le na spremembo oblikovanja objektov, ki jih je sedaj možno oblikovati tudi kot sodobne 

objekte (S3). Potrebno je poudariti, da se s to spremembo ni povečalo število objektov, ampak je to ostalo 

enako kot po osnovnem aktu, in ne gre za povečanje pozidave. V osnovnem aktu je načrtovana 

komunalna oprema, ki je potrebna za to število objektov, usklajena pa je bila s pristojnimi nosilci urejanja 

prostora (DRSV, Komunalno podjetje Ptuj in drugi).  

Območje izven območja navedenega OPPN se ureja v skladu z določili OPN. To bmočje v skladu z 

določili OPN izdelava OPPN ni predvidena, saj gre za območje, ki je večinoma že poseljeno, ureja pa se 

na podlagi prostorsko izvedbenih pogojev (PIP), ki so sestavni del OPN. V območju je možno načrtovati 

meteorno kanalizacijo tako, da se izdela projektna dokumentacija in pridobi gradbeno dovoljenje. 

Pripravila: Snežana Sešel in Peter Cafuta  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina DeSUS je posredoval  

pobudo št. 737/17: Ponovna pobuda in pripomba na podan odgovor na njegovo pobudo št. 673/16, 

ki je pripravljen skrajno malomarno in zavajajoče, saj je v odgovoru zaslediti, da naj voda teče 

občanom, ker če bi zgradili kanale je to finančno nevzdržno!!??  

Sprašuje se, a ob zaračunavanju komunalnega prispevka ni bilo težav nekomu zaračunati tako 

visok prispevek?  

Kakšen je ta znesek izgradnje ustrezne meteorne kanalizacije na Srnčevem bregu?  

Koliko hiš ima ustrezno ponikalnico?  

Kdo je nadziral izgradnjo ponikalnic na stanovanjskih hišah?  

Kam gre ta voda s streh, cest, dovozov, dvorišč, travnikov?  

Odgovor: »Ki je pripravljen skrajno malomarno in zavajajoče, saj je v odgovoru zaslediti, da naj 

voda teče občanom, ker če bi zgradili kanale je to finančno nevzdržno!!??« Pobuda za izdelavo 

dokumentacije tehnične rešitve in pridobitve gradbenega dovoljenja nadgradnje odvodnjavanja 
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padavinskih vod iz Srnčevega brega in kasnejša izvedba obdelane rešitve je podana. O realizaciji pobude 

bo odločal Mestni svet pri sprejemanju programov v okviru proračuna občine. 

»Sprašuje se, a ob zaračunavanju komunalnega prispevka ni bilo težav nekomu zaračunati tako 

visok prispevek?  

Kakšen je ta znesek izgradnje ustrezne meteorne kanalizacije na Srnčevem bregu?« Znesek 

izgradnje »ustrezne« meteorne kanalizacije se brez izdelane projektne dokumentacije in znane tehnične 

rešitve, lahko poda le okvirno na tekoči meter izvedbe betonskega cevovoda določenega premera. Ne 

more pa se oceniti stroška morebiti potrebnega odkupa zemljišča in stroška, ki bo nastal zaradi nujnosti 

upoštevanja ukrepov za zmanjšanje odtoka padavinskih vod z urbanih površin (izgradnje zadrževalnika 

padavinskih vod pred izpustom v vodotok) ter stroška izvedbe potrebne dokumentacije za pridobitev 

gradbenega dovoljenja.  

Podajamo pridobljen informativni izračun meteornega kanala za cev Ø 1000 (430 EUR/m) in  Ø 1200 (520 

EUR/m), upoštevano je, da je kanal pod asfaltnimi površinami. 

»Koliko hiš ima ustrezno ponikalnico?« Dimenzioniranje ponikovalnic in ugotavljanje možnosti 

ponikanja je sestavni del priprave tehnične dokumentacije za pridobitev gradbenega dovoljenja za vsak 

objekt. Mestna občina Ptuj, niti upravljavec javnega kanalizacijskega omrežja nimata pristojnosti nadzirati 

izgradnjo in preverjati ustreznost izvedenih ponikovalnic stanovanjskih objektov. 

»Kdo je nadziral izgradnjo ponikalnic na stanovanjskih hišah?« Odgovor podan pri prejšnjem 

vprašanju. 

»Kam gre ta voda s streh, cest, dovozov, dvorišč, travnikov?« V Uredbi o odvajanju in čiščenju 

komunalne odpadne vode med naloge javne službe sodi med drugim tudi: 

 odvajanje in čiščenje padavinske odpadne vode, ki se odvaja v javno kanalizacijo iz javnih površin, 

 odvajanje in čiščenje padavinske odpadne vode, ki se odvaja v javno kanalizacijo s streh, če za to 

padavinsko vodo ni možno zagotoviti ravnanja v skladu s predpisom, ki ureja emisijo snovi in toplote 

pri odvajanju odpadnih voda v vode in javno kanalizacijo (17. člen Uredbe o emisiji snovi in toplote pri 

odvajanju odpadnih voda v vode in javno kanalizacijo), 

 odvajanje in čiščenje padavinske odpadne vode, ki se odvaja v javno kanalizacijo z zasebnih urejenih 

površin, ki niso večje od 100 m² in pripadajo objektu, iz katerega se odvaja odpadna voda s streh, če 

tako določa občinski predpis, ki ureja javno službo (veljaven predpis Mestne občine Ptuj tega ne 

predvideva). 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko, Jernej Šömen, KP Ptuj d.d. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina DeSUS je posredoval 

pobudo št. 738/17: Za postavitev hitrostne ovire v naselju Orešje – lokalna cesta LC 328091. 

Odgovor: Predlagano pobudo za postavitev hitrostne ovire v naselju Orešje bo proučila Tehnična 

komisija za urejanje prometa in predlagala ustrezne rešitve prometne ureditve za izboljšanje prometne 

varnosti na tem območju. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina DeSUS je posredoval  

pobudo št. 739/17: Pojasnijo se naj očitki o oškodovanju ostalih občin SOU Spodnjega Podravja, 

kjer je bilo v sredstvih javnega obveščanja zaslediti, da je Mestna občina Ptuj oškodovala ostale 

občine pri gradnji šole Ljudevita Pivka in CERO Gajke.  

Odgovor vezan na OŠ dr. Ljudevita Pivka: V občinski upravi Mestne občine Ptuj nismo seznanjeni z 

očitki, da bi v projektu izgradnje Osnovne šole dr. Ljudevita Pivka s telovadnico prišlo do oškodovanja 

katere izmed občin soustanoviteljic zavoda oz. sofinancerk gradnje šole. Gradnja šole je bila zaključena in 

predana v uporabo septembra 2016. Z vsemi občinami soinvestitorkami so bili v letu 2019 in 2020 

sklenjeni aneksi k pogodbam o sofinanciranju investicije v novogradnjo s katero smo občinam povrnili 

razliko med pogodbeno vrednostjo ter končno realizirano vrednostjo investicije, brez zamudnih obresti s 
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čimer so se vse občine Spodnjega Podravja strinjale. S tem je bila investicija uradno zaključena, občine 

soinvestitorke pa po sklenitvi aneksa do Mestne občine Ptuj nimajo nobenega pravnega zahtevka več.  

Pripravil: Damijan Plajnšek  

 

Odgovor vezan na CERO Gajke: Aktivnosti v zvezi z izgradnjo CERO Gajke so od vsega začetka 

potekale skladno z dogovorom med občinami, vključenimi v skupni koncept ravnanja z odpadki, se je pa 

situacija na področju ravnanja z odpadki od sklenitve dogovora in pričetka gradnje CERO Gajke do danes 

precej spremenila. Spremembe razmer in zakonodaje bi težko opredelili kot oškodovanje, čeprav so bila 

pričakovanja občin (tudi Mestne občine Ptuj) precej drugačna od trenutne realnosti.   

Stanje zbranih sredstev se je transparentno vodilo v proračunskem skladu, višina sredstev je bila 

sorazmerna s količino odpadkov, ki so jih občine oddale na CERO Gajke, občinam pa se je o zbiranju in 

porabi redno poročalo. Sredstva proračunskega sklada so se porabila za gradnjo CERO Gajke, nekaj 

sredstev pa se je v letu 2014 porabilo tudi za izgradnjo 9 zbirnih centrov v okoliških občinah, in to 

prioritetno v tistih občinah, ki so bile zakonsko zavezane za izgradnjo zbirnih centrov in so prejele odločbo 

Inšpektorata RS za okolje. S tem se je vzpostavila osnovna pokritost z zbirnimi centri z možnostjo, da 

posamezni center uporabljajo tudi občani sosednjih občin.   

Z zaključkom odlaganja odpadkov na odlagališču CERO Gajke v letu 2015 so se tudi dohodki 

proračunskega sklada močno zmanjšali, investicije so se ustavile, stroški proračunskega sklada pa se 

pokrivajo iz proračuna Mestne občine Ptuj, zato iz tega naslova izgradnja dodatnih zbirnih centrov v 

okoliških občinah ni več mogoča.       

Pripravila: mag. Zdenka Bezjak 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina DeSUS je posredoval  

pobudo št. 740/17: Predstavi se naj vizija/strategija razvoja Mestne občine Ptuj v naslednjih dveh 

letih tega mandata, ki je še pred nami. Občani trenutno nimajo vpogleda in pregleda nad dejanskim 

stanjem projektov, ki so v teku, v pripravi ali že izvedeni. S tem bomo prikazali in pokazali 

dejansko stanje in transparentno delovanje. Pripravi se naj jasna strategija razvoja občine v 

prihodnjih dveh letih in pregled izvedenih projektov in projektov, ki so še v teku. 

Odgovor: Mestna občina Ptuj je Vizijo in strategijo za obdobje 2015-2025, po nekajmesečni pripravi s 

vključevanjem ključnih deležnikov, sprejela oktobra 2015. Sprejetje takšnega dokumenta je bilo tudi 

predpogoj za črpanje sredstev Celostnih teriorialnih naložb (CTN) v finančni perspektivi 2014-2020. Tak 

dokument bo tudi osnova za nadaljnje črpanje CTN sredstev v perspektivi 2021-2027. Ker menimo, da je 

dokument vsebinsko še vedno usklajen z najpomembnejšimi potrebami naše občine, smo se (tudi skladno 

s priporočil ZMOS) odločili za revizijo in dopolnitev obstoječega dokumenta na obstoječe stanje. Čeprav 

naj nabori projektov ne bi bili sestavni del strateških dokumentov, bomo za večjo transparentnost 

planiranja proračunskih sredstev za obdobje do 2030 kot prilogo pripravili tudi seznam prednostnih 

projektov za obdobje 2021-2030. Predvidevamo, da bo dokument pripravljen za sejo MS MOP v mesecu 

novembru. 

Pripravili: Nuška Gajšek, Simona Kašman  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina DeSUS je posredoval  

pobudo št. 741/17: Objavi se naj časovnica izvajanja infrastrukturnih del v Mestni občini Ptuj, 

predvsem gre to za projekte kot so Čufarjeva, Gajzerjeva, Mestni Vrh,… ipd.  

Odgovor: Predlagana pobuda se bo upoštevala ob izvedbi projektov Investicijskih vzdrevalnih del v 

cestno infrastrukturo z objavo terminskih planov izvajanja del projektov. 

Pripravil: Aleš Gregorec 
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Milan Klemenc, svetniška skupina DeSUS je posredoval  

pobudo št. 742/17: Ponovno daje pobudo, da se pripravijo in objavijo idejni projekti, ki niso bili 

realizirani in se objavijo na spletni strani Mestne občine Ptuj. Starejše idejne zasnove pa se lahko z 

razpoložljivo tehniko skenira in prav tako objavi na spletni strani Mestne občine Ptuj. 

Odgovor: Ker smo v fazi celovite prenove spletne strani Mestne občine Ptuj, bodo z vzpostavitvijo 

zagotovljeni tehnični pogoji za objavo idejnih zasnov in projektov na novi spletni strani. Ena izmed možnih 

rešitev je, da se na spletni strani objavi seznam vseh nerealiziranih idejnih projektov, vsem 

zainteresiranim pa se omogoči fizičen vpogled v zadevo v prostorih mestne občine.  

Pripravil: Denis Hrga 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina DeSUS je posredoval 

pobudo št. 743/17: Za postavitev luči javne razsvetljave v Grajenščaku na lokalni cesti LC328082, s 

čimer bi vsaj delno osvetlili to prometno in nevarno cesto, ki je istočasno tudi šolska pot. 

Postavijo se naj luči javne razsvetljave na določenih nevarnih točkah, s čimer bi izboljšali 

preglednost omenjene ceste in se izognili potencialnim nevarnostim. Nemudoma se naj pristopi k 

postavitvi uličnih svetilk, ki bodo bistveno pripomogle k večji varnosti vseh kategorij občanov, saj 

gre za šolsko pot, ki je že pri dnevni svetlobi nevarna, zvečer pa se nevarnost za nesrečo le še 

stopnjuje. 

Odgovor: Ob ogledu trase je ugotovljeno, da je za zagotovitev javne razsvetljave v Grajenščaku LC 328 

082 potrebno novo odjemno mesto. Na JS Ptuj bodo preverili možnost priključitve novega odjemnega 

mesta. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval  

pobudo št. 744/17: Mestna občina naj preko upravljalcev javnih površin ažurno skrbi za nego in 

menjavo dreves na javnih površinah. Z novim drevesom se naj zamenja posušeno drevo 

Prešernovi ulici. V poletnem času se pa se naj poskrbi za ustrezno zalivanje mladih dreves (dovolj 

pogosto in količinsko), saj se je kar nekaj dreves, ki so bila posajena v lanskih akcijah po neurju, 

posušilo. 

Odgovor: Koncesionarju Javnim službam Ptuj d.o.o. je bilo naročeno, da poskrbijo za ustrezno zalivanje 

mladih dreves. V primeru odstranjevanja suhih in nevarnih dreves, bomo te v okviru razpoložljivih sredstev 

nadomestili z novimi. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je podal  

pobudo št. 745/17: Strokovne službe občinske uprave Mestne občine Ptuj poziva, da uredijo 

odlagališča na zasebnih zemljiščih, za kar je pobudo že večkrat podal. Pristopi se naj k ureditvi 

odlaganja razno raznih odpadkov in dotrajanega gradbenega materiala in podobno na zasebnih 

zemljiščih. 

Odgovor: Na podlagi 55. člena Odloka o načinu opravljanja obveznih občinskih gospodarskih javnih služb 

ravnanja s komunalnimi odpadki v Mestni občini Ptuj občinski inšpektor izvaja nadzor nad določili tega 

odloka, in sicer nad nepravilnim ravnanjem s komunalnimi odpadki. Nadzor nad odlaganjem drugih vrst 

odpadkov (gradbenega materiala, azbestnih odpadkov, zapuščenih vozil ipd.) je v pristojnosti državnih 

inšpektoratov.  

Pripravil: Aleš Lešnik 

 

Mario Hlušička, svetniška skupina Levica je posredoval 

pobudo št. 746/17: Javne službe Ptuj naj uredijo okolico svoje stavbe na naslovu Volkmerjeva 20. 

Za ograjo in živo mejo je več smeti, prav tako deli podrtih dreves. 

Odgovor: Javnim službam Ptuj d.o.o. je bilo naročeno, da počistijo okolico stavbe na Volkmerjevi cesti 20. 
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Pripravil: Tadej Zorec 

 

Mario Hlušička, svetniška skupina Levica je posredoval  

pobudo št. 747/17: Mestna občina Ptuj naj pristojne službe za vzdrževanje obcestnih jarkov 

spodbudi k njihovemu čiščenju. Npr. jarek ob Volkmerjevi cesti je poln nanosov zemlje in 

odmrlega listja ter manjših odpadlih vej; deloma vse to tudi maši odtoke. 

Odgovor: Predlagano pobudo smo posredovali  koncesionarju vzdrževalcu občinskih cest podjetju Javne 

službe Ptuj d.o.o. ter jih pozvali k ustrezni ureditvi in čiščenju obcestnih jarkov na naveden območju. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Mario Hlušička, svetniška skupina Levica je posredoval  

pobudo št. 748/17: Pristojne službe naj čim prej opravijo redno čiščenje kanalizacijskih odtokov in 

kanalov, še posebej tistih, ki so se v vremenskih ujmah preteklih let izkazali za posebej 

obremenjene. 

Odgovor: Pridobili smo informacijo Komunalnega podjetja Ptuj, ki po vsakih intenzivnejših padavinah 

preveri in po potrebi očisti dele mešane kanalizacije, ki so se v preteklih letih pokazale kot kritične.  

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Mario Hlušička, svetniška skupina Levica je posredoval  

pobudo št. 749/17: Mestna občina Ptuj naj se ob letošnjem prazniku mestne občine odpove 

pogostitvam ob sprejemih, prihranjena sredstva pa nameni npr. deloma za pomoč pri nakupu 

šolskih potrebščin in deloma socialno šibkim starejšim, še zlasti starejšim ženskam, ki živijo same 

in so po raziskavah najbolj ekonomsko izpostavljene zaradi nizkih pokojnin. Verjamemo, da bodo 

vabljeni na sprejem pozdravili takšno gesto mestne občine. 

Odgovor: Letošnje proslave ob občinskem prazniku, prav tako tudi pogostitve, zaradi vladnih omejitev in 

odgovornosti občinske uprave do javnega zdravja ni bilo.   

Pripravil: Matic Merc 

 

Mario Hlušička, svetniška skupina Levica je posredoval  

pobudo št. 750/17: Mestna občina Ptuj naj preuči smiselnost opustitve pogostitev ob sprejemih na 

dolgi rok in namenitev prihrankov iz tega naslova za pomoč ljudem, ki bi jim bile pogostitve lahko 

v resnično korist. Sredstva je mogoče razdeliti tudi v obliki bonov Javnih služb Ptuj, ali drugih 

pogodbenih ponudnikov prehranskih in živilskih izdelkov, ali v obliki paketov pomoči Mestne 

občine Ptuj, ki se jih dostavi pomoči potrebnim. 

Odgovor: Pogostitve ob raznih dogodkih v okviru MOP so že močno racionalizirane. Decembra smo del 

sredstev namenili za pakete pomoči ranljivim skupinam/starejšim. V času karantene smo prehranske 

pakete zagotovili za družine osnovnošolcev v stiski.   

Pripravil: Matic Merc 

 

Mario Hlušička, svetniška skupina Levica je posredoval  

pobudo št. 751/17: Za prireditve ob prazniku Mestne občine Ptuj Ptuj naj se k sodelovanju povabijo 

kulturni in glasbeni ustvarjalci in ustvarjalke z območja mestne občine in njenega širšega zaledja, 

zlasti tisti, ki v bližnji preteklosti k takšnemu sodelovanju še niso bili povabljeni. Imamo veliko 

vrhunskih talentov in prav je, da vsem damo mesto v okviru praznovanj mestne občine, v okviru 

nekajletnega ciklusa. 

Odgovor: Vodstvo mestne občine se zaveda pomena ustvarjalcev, ki prihajajo iz območja MOP za 

prihodnost kulture v našem mestu in širše. Županja ustvarjalce želi k temu spodbujati tako, da jih že zdaj 

vabi k sodelovanju na naših občinskih proslavah ob državnih praznikih, prav tako ob občinskem prazniku. 

Prav poseben pomen se daje mladim ustvarjalcem, ki dobijo priložnost pokazati svoje glasbene in druge 
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talente na raznih sprejemih, ki se odvijajo v okviru MOP. V lanskem letu se je z nabavo odra, ki stoji na 

Slovenskem trgu omogočilo, da tam brezplačno nastopajo in se pokažejo javnosti.  

Pripravil: Matic Merc 

 

Janez Rožmarin, svetniška skupina Nova Slovenija je podal  

vprašanje št. 752/17: Zakaj se za branjevke na tržnici pri mizah ne uredi, da si lahko zaprejo in 

pospravijo svoje zadeve v vitrino? 

Odgovor: Branjevkam prvotno predlagani zavbojniki niso ustrezali,, zato je MO Ptuj pridobila 

projektantkse načrte za izvedbo shrambo na betonskih stojnicah. Smo v fazi pridobivanja predračunov za 

izvedbo. Javne službe Ptuj d.o.o. so branjevkam za hrambo tehtnic zagotovile prostor v objektu tržnice. 

Živila pa se vsakodnevno sveža dostavljajo na stojnice. 

Pripravila: Mojca Brunčič 

 

Gorazd Orešek, svetniška skupina ZA Ptuj je podal  

pobude št. 753/17: Na začetku Poljske ceste je nekdo odtujil znak - omejitev 40 km/h, tega je 

potrebno vrniti. Potrebno bi bilo namestiti tudi še en znak za Naselje pri Roku, ki ga je gradilo 

Cestno podjetje Ptuj d.d. Namesti se naj tudi  koš za odpadke pri Vrtcu Ptuj, enota Vijolica.  

Odgovor: Javnim službam Ptuj d.o.o. je bila naročena postavitev koša za odpadke pri Vrtcu Ptuj, enota 

Vijolica in postavitev znaka za omejitev hitrosti na začetku Poljske ceste. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

 

                                                                                                                  Nuška Gajšek 
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